
 

 
Brukerutvalget i Nav Møre og Romsdal 

 
Møtenummer: 4-2024 

Sted: Teams 
Tid: 22.10.2024 

Klokkeslett 10.00-13.00 

Medlemmer: Rådet for ung medvirkning i 
Nav Møre og Romsdal 

▪ Marie Hoem 

Fraværende Nav kontaktsenter ▪ Camilla Nerli, avdelingsdirektør 
NAV Kontaktsenter 

Fraværende 
 
Til stede 

Funksjonshemmedes 
Fellesorganisasjon (FFO) 

▪ Marit Stavik Hansen, Dysleksi, 
FFO 

▪ Åse Harstad, Hørselhemmedes 
landsforbund 

Til stede Norsk Pensjonistforbund ▪ Bengt Gustav Eriksson, Norsk 
pensjonistforbund 

Til stede Kreftforeningen ▪ Nils Petter Sjøholt, 
Prostatakreftforeningen 
Sunnmøre 

Til stede Nav Møre og Romsdal ▪ Stein Atle Veland Fylkesdirektør 
NAV Møre og Romsdal 

Til stede Samarbeidsforumet av 
funksjonshemmedes 
organisasjoner (SAFO) 

▪ May- Grethe Gridset, Norsk 
Forbund for Utviklingshemmede 

Til stede NHO ▪ Per Olav Myrstad, NHO 
Fraværende LO ▪ Arne Martinus Volden, 

Landsorganisasjonen i Norge 
Fraværende organisasjonsuavhengig ▪ Khaldoun Alibrahim 
   
Fraværende Nav Hjelpemiddelsentral 

Møre og Romsdal 
▪ Hallgeir Holen, avdelingsdirektør 

Fraværende Nav arbeid og ytelser ▪ May Kristin Sildnes, 
avdelingsdirektør 

Til stede Sekretær ▪ Elin Christin Melby 
Andre inviterte:   
Annet:  
Referent: Elin Christine Melby 

 

 



Saksliste 
 
20/2024: Godkjenning av møteinnkalling og saksliste - godkjent 
 
21/2024: Godkjenning av referat fra Brukerutvalgsmøte 16.09.2024 - godkjent 
 
22/2024: Nytt fra organisasjonene 
 
Nav Møre og Romsdal, Stein Veland: 
PowerPoint presentasjon vedlagt. Standardisert tilnærming for alle NAV kontor for å sikre større 
grad av likebehandling i tjenestetilbudet uavhengig av bosted.  
Mål om 150.000 økning i sysselsetting i landet innen 2030. Utgjør 5 % økning for Møre og 
Romsdal. Møre og Romsdal har tatt imot flere flyktninger fra Ukraina enn landsgjennomsnittet.  
Samarbeid med NHO om regionalt arbeidskraftløft. Møte 11. november i Ålesund. 
Agenda: NHO og Nav viser frem bedrifter som har vært gode på å inkludere i samarbeid med Nav 
- og diskusjoner om behovet til bedrifter fremover.  
 
Elin Christine Melby: Orientering om aktiviteter fremover aktuelle for Brukerutvalget. 
Fabelaktig Fredag Sunnmøre 8. november på Parken kulturhus Ålesund. Program fra kl. 10 – 14. 
Brukerutvalget er invitert til å delta. Se www.fabelaktigfredag.no/sunnmore for mer informasjon. 
Ingen påmelding eller deltakeravgift. Har bestilt T- skjorter til utvalgets medlemmer. Bruk gjerne 
dem. Gi beskjed til Elin om dere kommer.  
7.11. Teams-møte i regi av direktoratet. Innvandrers forventninger til NAV i fremtiden. Khaldoun 
deltar. Og Suad fra Rådet for ung medvirkning.  
Det er satt opp et møte til i Brukerutvalget før jul. Det er fysisk på Fylkeskontoret 10. desember 
kl. 10.  
 
Rådet for ung medvirkning, Marie: Valg av leder og nestleder på møtet i desember.  
 
NAV Kontaktsenter: Ikke til stede 
 
FFO: v/Åse: Døveforengen har vært aktiv: føler seg ekskludert fra fritidsaktiviteter pga. ikke 
mulig å få tolk. Arrangert døves kulturdager for 2. gang i Ålesund. Stor suksess. Deltagere fra 
hele landet. Fylket vil fjerne driftstøtte fra 2026. Blir vanskelig å opprettholde suksess.  
 
Astma og allergiforbundet: Pollenvarsel må styrkes. Egenandel til astma har steget i været, blir 
vanskelig økonomisk. 
 
LHL: Undersøkelse i fylke til alle kommuner med spørsmål om rehabiliteringstilbudet. Kun fått 
svar fra 50% av kommunene, purring til resterende. Tilbudet er tilfeldig og ikke godt nok.  
 
HLF: Stand i en mnd. på sykehusene og informert om sin organisasjon.  
 
Blindeforbundet: TT- ordningen, transport for mennesker med særskilte behov. Nedskjæring 
har rammet mange. Behovene har blitt større. Ønsker at NAV tar over ordningen. Pga vil ha likt 
tilbud over hele landet. Sikrer like rettigheter og større forutsigbarhet.  
 

http://www.fabelaktigfredag.no/sunnmore


Norsk pensjonistforbund, Bengt: Statsbudsjettet: Underfinansierer pensjonistene. Prisene har 
økt. Mye aktivitet i fylket: digital opplæring, organisasjonsopplæring. 53 pensjonistforeningen i 
fylket. Laget samarbeidsavtaler med kommunene for å få eldrerådene til å fungere. Frysing av 
etterlattepensjon begynner å slå inn. Samarbeidsavtaler med helse innovasjonssenteret i 
Kristiansund, Regionrådet for Romsdal har bevilget 50 mill. til innovasjon. Fram fylket legges 
ned, TT- ordningen blir rammet, Felles tjenestebeskrivelser. Analog utgave som går igjennom de 
ulike tjenestene som kommunen har. For de som er i digitalt utenforskap. Bekymret ift. 
underfinansiering av offentlige tjenester. Godt tjenestenivå kan ikke opprettholdes.  
 
Kreftforeningen, Nils: – problemer med lyd, fikk ikke delt.  
 
SAFO, May Grethe: Temakveld 25. nov med tema TT- ordningen.  
SAFO har fått en ny forening under paraplyen. Angstforeningen.  
 
NHO, Per Olav: Hvordan organisere aktiviteten for å få flest mulig ut i arbeid. Viser til at Astero 
ble angrepet eksternt av kryptovirus. 3 dager datatap. Presset for penger. Dette påvirket 
produksjonen i enkeltområdet. Oppe og står igjen nå. Forventer normal drift fra neste uke. Noen 
personopplysninger er dessverre kommet ut.  
 
LO: Arne Volden fraværende 
 
Khaldoun Alibrahim: legger ved referatet 
 
Nav Hjelpemiddelsentral: Ikke til stede 
 
Nav Arbeid og Ytelser: Ikke til stede 
 
23/2024: Ny organisasjon, Angstringen, ønsker medlemskap i Brukerutvalget.  
Oppfølging etter forrige møte 16.09.  
Har skiftet navn til Angstforeningen. Har blitt en del av SAFO og er representert.  
 
24/2024: Innspill på Stortingsmelding Meld. St. 33 (2023–2024) 
En forsterket arbeidslinje – flere i jobb og færre på trygd Meld. St. 33 (2023–2024) - 
regjeringen.no  
Denne ble informert om i forrige møte 16.09. Setter av tid til å diskutere den nærmere og 
eventuelt utforme et innspill fra Brukerutvalget 
Frist 9.12. Sende ut til organisasjonene at vi vil lage et samlet innspill. AMU møte i begynnelsen 
av november der vi sammenfatter fra organisasjonen. Sender ut til organisasjonene for 
godkjenning. Før vi sender inn til stortinget.  
 
25/2024: Lage årshjul.  

• Ett møte i året med FYMBA. 
• Delta på ledersamlinger.  
• Møte hos Hjelpemiddelsentralen fast i august.  
• Prosess som gjelder standardisering av tjenestetilbud aktuelt for brukerutvalget.  
• Ønskelig med flest mulig fysisk møte, men med mulighet for digital deltagelse også.  
• Hybride møter.  
• Faste møtetidspunkter for året – unngå flytting.  

https://www.regjeringen.no/no/dokumenter/meld.-st.-33-20232024/id3052167/
https://www.regjeringen.no/no/dokumenter/meld.-st.-33-20232024/id3052167/


• Møter tilpasset aktiviteten i organisasjonen elles.  
• Koble oss på nasjonale møter. Være påkoblet saker, høringer mm. 
• Aktuelt å foreslå for sentralt brukerutvalg at lederne i brukerutvalgene møtes en gang i 

året.  
• Elin tar kontakt med Nav Vest- Viken ved Britta Gulbrandsen.  

 
Eventuelt 
Orientering fra møte med SBU Navs tillit til bruker. 15. oktober 
Bengt: Medvirkere fra hele landet. Gjensidig tillit var tema. Nav har høy tillit. Høy tillit gjør at 
brukerne får styrket medvirkning. Forskjellene på den statlige og kommunale delen ble 
diskutert. Veldig nyttig og godt møte.  
 
Oppfølgingsliste  
Sak kreftforeningen 
 
Evaluering av møtet 
 
Vedlegg 
Presentasjon Stein Veland 
Nytt fra Khaldoun 
 


